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Skolebestyrelsesmøde Nørhalne skole og SI 

Den 23. november 2023 

Kl. 17 - 19 
Dagsorden 

Mødet afholdes på personalerummet på skolen. 

Fraværende: Kristian 

Elevråds. rep. deltager 

Referent: Susanne 

Sødt til ganen: Jane 

 

Punkt 1:  

Godkendelse af dagsorden v. Uffe 

 Dagsorden godkendt.  

 

Punkt 2: 

Nørhalnesamarbejdet – nyt siden sidst? 

 Henrik orienterede om kommende byggerimøde i december. Uffe og Anders deltager i de 
kommende møder som repræsentanter for SB. Henrik melder dato ud, så snart den er 
kendt. 

 

Punkt 3: 

Nyt fra elevrådet v. elevrepræsentanterne og Maria 

 Forslag om at Store team kan komme i gymnastiksalen i 10 pausen bortset fra fredag – 
træder i kraft fra på mandag. Lærke og Elliot orienterer på morgensamling fredag.  

 Lille team børnene kommer ud i 10 pausen i stedet for.  
 Der er lavet skema over hvem der skal passe boden på juleklippedagen.  
 Lærke og Elliot skal d. 5.12 interviewes fra forvaltningen i forhold til Nørhalnebarnet, 

hvordan det er at gå i skole m.m.  
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 Silje og Lærke skal sammen med Maria på et kursus d. 13.12 for at lære om 
undervisningsmiljø og blive kvalificeret til at få børnenes stemme bragt i spil.  

 

Punkt 4: 

Brugen af aula. Bruges aula hensigtsmæssigt, er mængden passende eller understøtter vi nogle 
værdier som vi ellers ikke står for i forhold til Nørhalne barnet? V. Uffe og Henrik 

Vi har tidligere udarbejdet og revurderet aula anvendelsesstrategien. Er der stemning for at tage 
denne op igen? 

 Der skal arbejdes videre med, hvordan vi bedre kan inddrage børnene og få dem til at tage 
ansvar med støtte fra de nære professionelle.  

 Der laves et forslag til det videre arbejde med aula fra skole/ SI.  
 

Punkt 5: 

På baggrund af forældrehenvendelse og regeringens nyeste folkeskoleudspil ønskes en pædagogisk 
og didaktisk drøftelse af hvordan skærme anvendes i børnehave, skole og SFO. Udfoldes yderligere 
af Uffe. 

 Hvordan harmonerer vores dagligdag med regeringens udspil i forhold til skærmbrug?  
o Diskussion omkring brugen af skærm i den samlede organisation.  
o Aftalen er i SFO at der på skift er afsat spilletid i en kortere periode i løbet af dagen.  
o Til næste gang vil personale og ledelse være undersøgende på, i hvilket omfang 

skærmen bruges og til hvad.  

 

Punkt 6: 

Chromebookpolitik. Der er et regelsæt omkring opladning af chromebooks, hvis en chromebook er 
glemt osv. Giver regelsættet mening eller er det tid til at revurdere? 

- Kristian udfolder punktet. 
- Jonas fortæller om regelsættet 

Vurderer skolebestyrelsen, at der skal justeres i regelsættet og hvordan? 

 Jonas orienterede omkring regler og aftaler.  
 SB tænker ikke det er nødvendigt at ændre i regelsættet. 

 

Punkt 7: 

Rigets tilstand ved aktuelle parter. 
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- Status arbejdet med forældremøder – arbejdsgrupper 
 Udvalget har mødtes og lavet udkast til spørgsmål der skal sendes ud til forældre – næste 

gang præsenteres udkast spørgeskema.  
- Nyt vedr. personale: 
 2 midlertidige pædagogmedhjælpere i børnehaven frem til 31.3.24 – tidligere vikarer. 
 Der skal ansættes 2 nye i SFO/ skoledel/ trivselsindsats – en pædagogmedhjælper og en 

pædagog.  
- Billede af Kristian og Anders 

 

EVT:  

Efterårsfest:  

 Forslag om det skal være en forårsfest i stedet for.  
o SB bakker op om at bibeholde den i efteråret.  

HM orienterede vedr. rengøring:  

HM orienterede omkring fondssøgning:  

 Skolesekretær har fået opgaven at søge fonde i forhold til udeområdet for at underbygge 
arbejdet med Nørhalnebarnet.  

 Der laves inddragende dialog med byen i processen.  

Der er kommet positiv tilbagemelding fra forældre i Nørhalne vedrørende indsatsen i forbindelse 
med overgangen til Biersted skole.  

SB fortsætter samarbejdet med bestyrelserne i Biersted og Gjøl.  

 

Punkt 8: 

Punkter til kommende skolebestyrelsesmøder: 

- Fokus på de fagligt dygtige/højintelligente børn. 
- I forbindelse med planlægning af kommende skoleår: Timetallet for børn i Nørhalne. Kan vi 

give børnene kortere skoledage? 
- Forældremøder 
- Økonomi på dec. Mødet 
- Involvering af børn/ dialog med børn.  
- Feedback på aula 
- Feedback på brugen af skærm.  

 

Punkt 9: 
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Godkendelse af referat 

 Referatet godkendt 

 

Kageliste for 2023/24: 

August: Anders 

September: Katrine  

Oktober: Jane 

November: Kristian  

December: Julefrokost  

Januar: Mette  

Februar: Ingen møde  

Marts: Henrik  

April: Uffe 

 Maj: Susanne  

Juni: Afslutning 

 


